
JU
LI

  2
02

4,
 N

R.
 1

IV
.U

.: 
TH

UI
S 

IN
 P

UT
TE

 –
 B

EE
RZ

EL
 –

 G
R

AS
H

EI
D

E 
– 

PE
UL

IS

putte@n-va.be www.n-va.be/putte N-VA Putte @nva_putte

Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

THUIS 
IN PUTTE 

Roefel was weer groot succes
Eind juni vond de 31ste editie van de Roefel plaats. Het concept werd vorig jaar in een nieuw 
kleedje gestoken: een gevarieerd aanbod aan vaste routes en een gezamenlijk feestelijk 
slotmoment. Ook online inschrijven werd mogelijk.

Dit jaar werd de succesformule verder uitgewerkt en kregen bijna 250 kinderen tussen 6 en 12 jaar 
de kans om op een speelse en leerzame manier kennis te maken met diverse beroepen, clubs en 
organisaties. Met een geweldige opkomst en enthousiaste deelname van lokale bedrijven en vele 
vrijwilligers was de Roefeldag een groot succes. We zagen ongelofelijk veel stralende gezichten bij 
de jonge deelnemers. De dag werd feestelijk afgesloten in het Roefelcafé met springkastelen en een 
pop-up minigolf.

Laat uw stem horen
N-VA Putte is geïnteresseerd in uw mening!
Met de lokale verkiezingen voor de deur, is N-VA Putte meer dan ooit geïnteresseerd in uw 
mening. Wat reilt en zeilt er binnen onze gemeente? Welke veranderingen wilt u de volgen-
de zes jaar zien? En waarover bent u tevreden? 

U krijgt de kans om uw mening te delen!

Surf naar forms.gle/tZkvrH5EE4p8vKbP7 of scan 
de QR-code en vul onze vragenlijst in. Zo gaan we 
samen voor een betere, veilige en fi jne gemeente. 

Beste inwoner 

Na bijna zes jaar in de huidige 
bestuursperiode is het belang-
rijk om even te refl ecteren en 
na te denken over de volgende 
jaren. Sinds de N-VA de 
schepenpost van fi nanciën 
invult, nam de schuld per 
inwoner sterk af. Toen Bert 
Rousseau aantrad, kampte 
onze gemeente met een 
schuld van 1.908 euro per 
inwoner. Dit jaar zal de schuld 
gedaald zijn naar 1.003 euro 
per inwoner. Een sterk fi nan-
cieel beleid zit in het DNA van 
onze partij. 

Wij gaan voor een deugdelijk 
bestuur met een toekomst-
gerichte visie dat de volgende 
generaties ontziet van een 
fi nanciële put. Met een Vival-
di-regering die op federaal 
niveau een put nalaat waar wij 
en onze kinderen de rekening 
van moeten betalen, wil ik ver-
zekeren dat wij als gemeente 
wél respect hebben voor de 
hardwerkende Vlaming.

Dat wil niet zeggen dat we niet 
investeren. De opening van de 
sporthal staat voor de deur en 
ik ben trots dat onze schepen 
van Sport Jeroen De Cuyper 
deel uitmaakt van onze partij. 
Wij zijn uw zekerheid dat 
er over de toekomst van de 
inwoners van onze gemeente 
gewaakt wordt.

Jonas Nicasy

Beerzel - Grasheide - Peulis

THUIS IN PUTTE

Jeroen De Cuyper
Schepen van jeugd
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Putse Repair Cafés geven spullen tweede leven 
en verkleinen afvalberg
Putte is niet alleen al twaalf jaar op rij de Ivarem-gemeente met de kleinste hoeveelheid restafval per inwoner, ook op het 
vlak van hergebruik scoren we hoog. Dat hebben we onder meer te danken aan de gemeentelijke Repair Cafés. 

Kleine inspanningen, grote impact
In mei 2015 werd in Putte voor de eerste keer een Repair Café georganiseerd. Intussen zijn we tien jaar verder en is het Repair 
Café in onze gemeente uitgegroeid tot een vaste waarde, met meerdere edities per jaar. Elke editie brengt het Repair Café men-
sen bij elkaar en illustreert het hoe kleine inspanningen zoals het herstellen van kapotte voorwerpen een grote impact hebben 
op het verkleinen van de afvalberg en het bevorderen van een meer duurzame levensstijl.

Bedankt vrijwilligers!
In het Repair Café gaan vrijwilligers aan de slag om gratis herstellingen uit te voeren. Van fietsen 
tot radio’s, speelgoed, horloges of jassen. De herstellers bekijken alles met het grootste geduld en 
herstellen wat nog te herstellen valt. Het belang van de vrijwilligers is niet te onderschatten. Zonder 
hen zou er geen Repair Café zijn. Intussen kunnen we rekenen op een vaste groep vrijwilligers, die 
we uiteraard enorm dankbaar zijn. Hou voor een volgende editie zeker de gemeentelijke communi-
catiekanalen in de gaten! 

Jeroen De Cuyper, Schepen van leefmilieu

De N-VA houdt 
Putte mee proper
De actie ‘Groene peters en meters’ 
loopt intussen tien jaar en dekt bijna 
ons volledige grondgebied. Ook N-VA 
Putte neemt haar verantwoordelijk-
heid. Twee keer per jaar maken we heel 
Putte-Centrum zwerfvuilvrij!

Schepen Bert Rousseau halveerde gemeentelijke schulden
De gemeenteraad van juni keurde de rekening van de gemeente en het OCMW van het 
boekjaar 2023 goed. Die was positiever dan begroot. Voor het vierde jaar op rij werd er geen 
nieuwe lening opgenomen waardoor de schulden met 2,3 miljoen euro daalden. Toch werd er 
tijdens het vorige werkjaar voor 5,7 miljoen euro geïnvesteerd.

“De gedetailleerde opvolging van onze gemeentelijke 
� nanciën en jaarlijkse gedetailleerde bijsturingen 
van ons meerjarenplan hebben duidelijk een positief 
e� ect”, zegt schepen van Financiën Bert Rousseau. 
Wanneer hij in 2015 de bevoegdheid � nanciën opnam 
was er een schuld van 32,8 miljoen euro. Eind 2023 
was die gezakt naar 18,7 miljoen euro. Dat komt neer 
op een daling van 1908,43 euro naar 1003,68 euro per 
inwoner. In 2015 bedroeg de schuld 145 procent van 
de exploitatieopbrengst van dat jaar. Voor het jaar 
2023 was dat maar 63 procent meer.

De goede resultaten maken 
de weg vrij om in een volgend 
meerjarenplan de gemeentelijke 
belastingen te laten dalen.”

Bert Rousseau, Schepen van Financiën
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Herstelling kunstgrasveld aan Putse Korfbal
Het gemeentebestuur investeert 59.260,37 euro in de herstelling van het kunstgrasveld bij de 
sportvelden aan de Tinstraat. Het kunstgrasveld werd aangelegd in 2012 en doet sindsdien dienst 
als wedstrijd- en trainingsveld van de Putse kor� alclub. Door het intensieve gebruik de voorbije 
jaren was een herstelling nodig.

Na twaalf jaar van intensief gebruik was er op het kunstgrasveld slijtage zichtbaar. Hoewel het over-
grote deel van de kunstgrasmat nog enkele jaren meekan, werd beslist om de mat rond de korfbal-
doelen te vervangen. De mat rond de korven was zodanig versleten dat normaal onderhoud niet 
meer mogelijk was. “De herstelling was nodig. Onze korfbalclub is bij de besten van België en lever-
de onlangs nog twee spelers voor de nationale ploeg. Topsport moet je kunnen spelen op velden van 
topkwaliteit”, zegt Jeroen De Cuyper, schepen van Sport.

N-VA heeft een  voor Putte
Op 1 en 2 juni genoten wij, net zoals vele andere Puttenaars, van de Putse feesten. 
U kon bij ons terecht om de dorst te lessen tussen de optredens, het winkelen en de 
kermis door. Het was een geslaagde en aangename editie. 

De opbrengst van dit weekend schenken 
we aan een goed doel binnen onze eigen 
gemeente. Omdat we iedereen een kans 
wil bieden, kochten we ook dit jaar boter, 
confituur en eieren, die via de voedsel-
banken worden verdeeld aan meer dan 
tachtig Putse gezinnen. 

Gemeenteraadslid in de kijker: JEROEN DE CUYPER
Jeroen, waarom kies jij voor 

de N-VA? 
Omdat de partij het best aan-
sluit bij mijn eigen gedachten-
goed. Vlamingen en Walen 
willen duidelijk een ander be-
leid, hetgeen quasi onmogelijk 
is in het staatkundig gedrocht 
dat België is. 

Hoe lang ben je al actief in 

de gemeentepolitiek?
Dat is intussen bijna 14 jaar, 
waarvan 11 jaar als schepen. 
Samen met een handvol leden 
hebben we in 2010 een vol-
waardige Putse N-VA-afdeling 
uit de grond gestampt waar-
mee we bij de gemeenteraads-
verkiezingen in oktober 2012 
voor de eerste keer zelfstandig 

naar de kiezer trokken. 

Wat is jouw mooiste 

herinnering bij N-VA Putte? 
De verkiezingen in 2018, toen 
we na een moeilijke periode 
door interne strubbelingen 
toch nog drie zetels konden 
binnenhalen, en Putte mee 
verder konden blijven 
besturen. 

Wie is Jeroen in zijn 

privéleven? 
In de eerste plaats papa van 
Sien (11). Verder gaat een 
groot deel van mijn vrije tijd 
naar sporten, vooral hiken. Er 
gaat weinig boven een meer-
daagse tocht met vrienden in 
de natuur. Sinds een paar jaar 

gaat ook mijn dochter vaak 
mee. Ik probeer ook regel-
matig te lopen en te zwem-
men. 

Wat wil je nog bereiken in 

Putte? 
Veel uiteraard, maar als ik iets 
moet kiezen zou ik de komen-
de jaren graag mijn bijdrage 
leveren aan de verdere ontwik-
keling van de site Klein Boom. 
Daar gaan we na de bouw van 
de nieuwe sporthal ook de 
buitenaanleg onder handen 
nemen, met mogelijkheden 
voor buitensport en -spel. En  
als de kans zich voordoet zou 
ik graag ook een plek voorzien 
waar de Puttenaar in open-
lucht kan zwemmen. 



Het verhaal van de N-VA is er een van steden en 
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.
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